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Zapisnik 

Sa redovne X (desete) sjednice Komiteta za politiku i finansije, održane: 28.10.2024. 

 

Red dana 

1) Usvajanje zapisnika sa proslog sastanka; 

2) Pregled materijala Skupštine za X sednicu;  
3) Eventualno. 

 

Arijeta Skeraj : Pozdrav svima! Predsedniče! Dobrodošli na X redovni sastanak KPF-a 2024! 

Vjerujem da ste svi prihvatili materijal. Prije nego stavimo dnevni red na glasanje, ako neko ima 

riječ? Ako ne, onda stavljamo dnevni red na glasanje. Ko je Za? Ima li prigovora? Ima li 

uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i 1 uzdržan, usvajamo dnevni red. Zatim nastavljamo sa 

prvom tačkom: Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka. Želi li neko govoriti u vezi ove tacke? 

Ako ne, stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? Ima li uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula 

protiv i 1 uzdržan, također usvajamo ovu tačku. Nastavljamo sa drugom tačkom: Pregled 

skupštinskog materijala za sednicu X. Usvajanje Izveštaja o rashodima za period januar-septembar 

2024. Da li neko želi govoriti? Ako nema, onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu tačku? Ima li 

prigovora? Ima li uzdržanih? Sa 5 glasova za, 1 protiv i 1 uzdržan, također odobravamo ovu tačku. 

Nastavljamo sa drugom tačkom: Usvajanje Akcionog plana za osobe sa invaliditetom 2024-2028. 

Agon Baxhaku: Pozdrav svima! Ukratko ću predstaviti Akcioni plan za OSI. Ovaj plan je prošao 

fazu javnih konsultacija i danas se nalazi u KPF-u, na usvajanju od strane Skupštine. Danas je pred 

nama ovaj Plan, koji je rezultat zajedničkog i kontinuiranog zalaganja za stvaranje sveobuhvatnog 

ambijenta za sve građane naše općine. Osobe sa invaliditetom čine značajan deo stanovništva 

opštine Dragaš. Kao društvo, kao lokalna samouprava, imamo moralnu i zakonsku obavezu da 

podržimo osobe sa invaliditetom, u skladu sa međunarodnim standardima i važećim zakonima. U 

izradu ovog plana bila je uključena Radna grupa iz direkcija naše opštine, roditelja i nevladinih 

organizacija. Ova radna grupa je održala tri fizička sastanka i nekoliko onlajn sastanaka, na kojima 

se raspravljalo o izradi ovog plana. Izradu plana finansirao je UNICEF, a sproveo je Doën sindrom 

Kosovo, čime je obezbeđena neophodna ekspertiza i podrška za realizaciju ovog plana. Ukratko 

ću iznijeti ciljeve ovog plana i ono što namjeravamo postići. Prvi cilj je poboljšanje zdravstvenih 
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i socijalnih usluga za ovu kategoriju. Plan sadrži konkretne mjere za unapređenje zdravstvenih i 

socijalnih usluga za OSI, uključujući stvaranje posebnog registra za identifikaciju osoba sa 

invaliditetom i njihovih potreba. Drugi cilj je poboljšanje fizičkog pristupa javnim objektima. 

Suštinski aspekt ovog plana je poboljšanje fizičkog pristupa javnim objektima. Plan ima za cilj da 

sve javne zgrade – uključujući škole, bolnice i administrativne centre – učini pristupačnim 

osobama sa invaliditetom. To podrazumijeva uključivanje u postavljanje rampi, liftova, te 

adaptaciju toaleta i druge infrastrukture za ovu kategoriju. Treći cilj je obrazovanje i inkluzija 

osoba sa invaliditetom. To je važan aspekt za poboljšanje uslova u obrazovnim institucijama. To 

uključuje izgradnju kapaciteta i stvaranje jednakih uslova za sve ove studente. I četvrta tačka je 

zapošljavanje i stručno osposobljavanje i uključivanje OSI na tržište rada. To je suštinski cilj plana. 

Radićemo na stvaranju finansijskih mehanizama i posebnih programa za obuku i prekvalifikaciju. 

Ovo su tačke plana. Imate plan kao materijal, zamoliću vas da glasate da se usvoji u Skupštinu 

opštine. Hvala vam! 

Xhemile Misinaj: Pozdrav svima! Samo sam htela da vam postavim jednostavno pitanje. Koliko 

sam čuo iz Akcionog plana za osobe sa invaliditetom, rekli ste da je u planu i edukacija učenika 

ili osoba sa invaliditetom. Ali da li UNICEF ima konkretan plan za obrazovanje članova porodice, 

na primjer? Jer u našoj opštini poznajem mnoge porodice ili članove porodice koji pomalo drže 

tabu ili tajnu da li imaju invalide u svojim porodicama. Zanima me da li postoji neki poseban plan 

za edukaciju članova porodice koji će unaprijediti ove ljude. 

Agon Baxhaku: Hvala na pitanju! Dakle: UNICEF je finansirao dizajn plana, a ne cjelokupni 

projekat. Ovi ciljevi su došli od opštinskih zvaničnika, kao neophodnost onoga što je potrebno 

osobama sa invaliditetom. U radnoj grupi je bio, na primjer, gospodin Ismajl Ramadani, iz 

Udruženja HANDIKOS. Tu je bio i Ismail Qafleshi, roditelj djeteta sa smetnjama u razvoju. 

Takođe, bila je i asistentica za djecu sa posebnim potrebama, angažovana na ovom pravcu. Za 

edukaciju roditelja, uglavnom smo fokusirani na edukaciju djece sa smetnjama u razvoju. Ali, ne 

bi bilo loše da se svi zajedno, bez obzira na plan, zalažemo u tom pravcu. Možemo imati zajedničku 

kampanju koja se zalaže u tom pravcu. Što se tiče trećeg cilja, ovdje smo prepušteni stvarima šta 

možemo učiniti za ovu djecu. Na primjer, formiran je tim za pedagošku evaluaciju, koji je prošao 

potrebnu obuku. Pojedine porodice su podnijele zahtjev za pedagoško ocjenjivanje za djecu sa 

smetnjama u razvoju. Uskoro će ovo stručno tijelo početi sa radom za evaluaciju djece sa 



3 

 

smetnjama u razvoju, za pedagoške potrebe, za pomoćnika za djecu sa posebnim potrebama za 

izradu individualnog plana, zatim individualnog plana, u saradnji sa roditeljima i drugim akterima 

škole. , zašto ne sa ovim timom, da stvorimo potrebne prilike. UNICEF je podržao i resursni čas u 

školi "Fetah Sylejmani", pozvao sam vas da ga posjetite, sadrži svu neophodnu opremu za djecu 

sa smetnjama u razvoju, bilo koje kategorije. Na osnovu toga, i angažovanje asistenta za sada je 

finansirao UNICEF. Sada će to vrlo brzo proći - prema Sporazumu o saradnji - u okviru Opštine. 

Sva oprema je tu, gdje god je potrebna, ta oprema se može podijeliti, ne kod nas u školi. Ako u 

školi "Fetah Sylejmani" nema slijepe osobe, može biti u drugoj školi, oprema je mobilna. U tački 

3.6, na primjer: Organizirati kampanje podizanja svijesti stanovništva. Ovo smo takođe uključili 

kao tačku. Vjerujem da možemo kreirati kampanju, materijal za podizanje svijesti putem 

društvenih medija i lokalnih medija, možemo i zajedno organizirati, i vi kao Skupština imate 

priliku da se zalažete u tom pravcu. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala, Agone! Želi li još neko razgovarati? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. 

Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? Ima li uzdržanih? Sa 6 glasova za, nula protiv i nula 

uzdržanih, ova tačka je također usvojena. Prelazimo na treću tačku KPF-a, konačnu tačku. 

Artan Loshaj: Dobro jutro, zdravo svima! Nakon što smo bili na konačnoj tački, zabavio sam se 

pitajući predsjedavajućeg, na prošloj sjednici koju smo imali, vanrednoj, komisija za procjenu šteta 

od poplava je bila nepotpuna, nakon glasanja, da li je ova komisija završena, osim onih spiskova 

da ih imamo ovde, ima li još građana na spisku, jer tog dana ima mnogo nesrećnih ljudi. Čak i da 

je danas prilika, ne znam, ne znam, ali sutra na sednici kod nas, to je u redu predsedavajući. I nakon 

rasprave koju smo vodili i koju smo ove liste objavili na društvenim mrežama, dobro znate, 

predsjedniče, da postoje optužbe na vaš račun koje nisu otišle od Komisije do nekih građana. Nisu 

išli na procjenu štete. Tamo u postu - imam ga na fotografiji ovdje - ima i video, da, skriven je, 

neću da idem s imenima, jer poštujem tu porodicu i oni su veliki doprinos vašoj zabavi . Da, 

direktno ste optuženi da kao predsednik opštine niste pustili Komisiju u njihovu kuću i procenili 

štetu od poplava u opštini Dragaš. Vidim da ti nije jasno, ali kad dođeš ovde, ja ću ti odgovoriti, 

bolje ću ti reći o čemu se radi. I drugo, da li postoji mogućnost da nam sutra Kancelarija za 

zajednice i povratak donese spisak, za ove poslednje tri godine, koliko je investicija u kuće bilo - 

sigurno Uzair Hamza, direktor ili šef, ima taj dokaz - koliko je kuća izgrađeno, koliko je subvencija 

pčelama dato i ko su ti ljudi. Svakako treba da bude javno, da su te pare iz budžeta opštine Dragaš, 
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iz budžeta Kosova. Ako nije jasno pitanje, reći ću još jednom: da li je sutra moguće da nam šef 

Kancelarije za povratak i zajednice da spisak, za poslednje tri godine, osoba u kojima su uloženo 

je za njihovu repatrijaciju kod kuće i za subvencije, pčele i mnoge druge stvari. Inače, znam da vi 

to negirate, a ja ću, zvanično kao poslanik, sutra dati službeni zahtjev, čak i za konačan spisak - 

ako ga ne donesete - tražiću i spisak od Kancelarije za povratak i Zajednice, spisak lica koja su 

koristila subvencije. Sad ne prejudiciram, ali imam saznanja da su, kao repatrirani, neki ljudi na 

crnoj listi, a da ima i onih koji su optuženi i za ratne zločine. I mi imamo problem sutra - ne danas 

- imamo problem u selu Rrenc zbog razbijenog puta i groblja. Da, uradiću ovo sutra, sa slikama i 

mapom, voda koja ide, jako dobro da ide u 15 sela, u basenu su velika oštećenja i na putu i na 

grobljima. Plus, sutra ćemo razgovarati i o obrazovanju, u poslednje vreme je katastrofalno stanje, 

što me ne raduje bez osumnjičenog, a ne opštine Dragaš. Hvala vam! Nije kleveta, predsedavajući. 

Nije tvoj dan, da li želiš da igraš igru? Građanin - idi na Facebook, javan je, svi to znaju. To je iz 

grada direktora finansija, imate to javno, svi to znaju, ali vi to ne znate predsjedavajući. Puno 

pratite Facebook. To pronalazim. Javno je, žao mi je što to spominjem. Ne, ti si mali koji mi je 

dao objašnjenje ovde, ti daj gradonačelniku objašnjenje, ja dajem građanima. Ti si malo niži od 

troha. Napolju mjerimo Brbruniju, ovdje se bavimo politikom. Arijete, hoćeš da mi kažeš da svaki 

put isti reditelj to pokušava, rekao sam ti ovaj pametni reditelj - hoćeš li da uđem u raspravu - da 

je bio snimak koji je objavljen i da su ga obrisali, ali mi je žao. Brat poslanika je Shahadin Mejzini. 

Sunarodnik vašeg pametnog direktora. Onda ga je obrisao, pa čak i onda objavio. Šahadin Mejzin 

Profi: „Sramota je gotova, ovo je opština Dragaš dr Bedžeta Dželadininta, koja deli i pravi 

kompromise čak i u nevolji, favorizujući lične interese. Ovo je javno, imam prijatelja i desilo mi 

se. Optuženi ste da niste pustili Komisiju sa bo evaluacijama. Da, predsedavajući. Rekao sam ti, 

nisam se zabavljao sa imenom, da mi je Sefa prijatelj, iako on politički razmišlja drugačije od 

mene, imam Sefu za dobrog prijatelja. Molim te nemoj me zvati imenom, ako me prisiliš, imaš 

igru, ali šalim se. Shahadin Mejzini Profi, imate ga na Facebooku, imate ga po imenu. Nakon što 

imate video, on je izbrisan. Ja sam opozicionar, iako ukazujem na vaše nečinjenje. Onda ga je 

obrisao, napisao. Sramota! Predsednik opštine Bedžet Dželadini je takođe promovisan. Niste 

dozvolili građanima da dođu i urade... Došla je sledeća komisija sa procenom. Osim toga, trenutno 

nemam mrežu, da vidimo da li će mi mreža doći.  

Qamil Kolloni: Slušaj, Artane, ti si frustriran. Žao mi je što zvaničnik sa politikom čajanki, sledeći 

vlasti, može da mi postavlja pitanja, a ne da mi to čita. Komisija u selu i u opštini, osim što smo 
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ih informisali putem Fejsbuka i službenog lista, obavestili smo ih i formularima koje smo ostavili 

u čajdžinici, tačnije u njegovoj čajdžinici. A na tom spisku našli su se građani koji su ispunili sve 

zahtjeve da posjete Komisiju koji su nanijeli štetu. Ako ova osoba, koja govori riječima čajanki, 

zaplače, ako postoji zahtjev u Općini, ja ću kao direktor podnijeti ostavku. Nismo ovdje da se 

igramo. Zašto ovaj tip priča o čajdžinicama i ulicama, a o politici hoće uličnim riječima, klevetama, 

iako je taj tip tamo naivan, izađe i napiše na fejsu da ga je neko zaustavio. Ako ova osoba ima 

zahtjev kao i svi građani i to bude evidentirano, ja kao direktor i kao službenik predsjednika u 

Vladi podnosim ostavku. Osim delegatskog nivoa, kada dobijete glas građana, dolazite kao delegat 

i kao predstavnik i bavite se uličnim rječnikom, ovo je najniži nivo, jer je to kleveta. Slušajte još 

jednom dobro: ako ova osoba ima službeni i protokolarni zahtev, kao i svaki drugi građanin, za 

procenu štete u opštini Dragaš, podnosim ostavku. Ova osoba nema zahtjev. Premlad si da bi imao 

posla sa mnom, znaš samo riječi ulice i ne znaš ništa drugo. Da, mali si i oduvek si bio mali. Ali 

ne znate ko! Kao što znam, ti si malo drugačiji. Da, prevelika sam za tebe. 

Artan Loshaj: Sramotno je, gospodine predsjedniče, što sam više klevetao građane, to sam ih više 

potcjenjivao. Za mene je građanin opštine Dragaš, on je profesor, on je nastavnik koji predaje, čak 

i tako što kleveta, čak i govoreći da se bavi fejsbuk rečima, ovo je sramota. To je potcenjivanje, to 

je uzeto. Šahadin Prof. Mejzini je bio - znam da sam vam rekao da to ima veze sa njim - bio je 

kandidat za direktora škole "ULINA". Pametni direktor nije shvatio da ih politički guraju u selo 

koje prvo izlazi. On je profesor, on je nastavnik. Rekao sam klevetu i rekao to riječima na fejsu, 

uzeto je, treba da se izvinite. On zvanično na svom fejsbuku - predsedavajući, dosta se bavite 

fejsbukom, jer se bavite VV, nama. Da, moguće je kod njih nakon vu bloka. On zvanično - imate 

to na telefonu, ključ predsjednika, ključ delegata, ključ predsjednika - on je to javno napisao, ne 

klevetam. Ovo je potcijenilo jednog građanina, tridesetogodišnjeg glasača LDK, ali vaš direktor 

je pametan. Da, on je profesor, on je prosvjetni radnik koji podučava djecu i nove generacije. On 

nije nasilnik, kao što mislite. On je obrazovaniji od tebe, ali ove tvoje uvrede, opet dižu te reči, jer 

izlazi kruška sa repom. Molim vas, došao sam u Komitet. Ako ste ljuti na mene - rekao sam vam 

100.000 puta - ljudi su me doveli, gradonačelnik vas je doveo danas, sutra i sutra. Što se vređanja 

tiče, ja vas ne trpim, mi se ovdje bavimo politikom. Podnio sam s tobom najgore moguće riječi 

koje imaš, taj vokabular koji imaš. Rekao sam, ne potcjenjujte građanina. On nije nasilnik kao ja, 

on kaže da je nasilnik kao ti. Profesor nije bitanga, jer predaje čitave generacije. On je obrazovan, 

obrazovan građanin, koji je frustriran vođstvom LDK, zašto ga ne cene. Čak je i javno objavio, 



6 

 

nisam ga klevetom vadila iz džepa. Sigurno imate i prijatelja na Facebooku. Za ove njegove riječi 

je uzeto i trebalo je da se izvini građaninu. 

Arijeta Skeraj: Hvala! Onda idem do tačke Artana. Kada sam videla Shahadina Mejzinija koji je 

osudio načelnika opštine nije dozvolio Komisiji, onda sam rekao zašto niste otišli kod Shahadina 

Mejzinija, rekli su da on nema zahtjev u opštini Dragaš. Čak i on, ako nema zahtjeva, može se 

baviti čime god želite. Dakle, za ono što sam potpisao, nisam htio potpisati zbog Šahadina, ali su 

rekli da nema zahtjeva. Čak mu je i direktor rekao da bez zahteva ne može da se realizuje nista. 

Ne moram ni da raspravljam o ovom delu. 

Bexhet Xheladini: Poštovana predsedavajuća, zameniče predsedavajuće! Poštovani delegati, 

poštovani direktore, predstavnike OEBS-a! Pozdrav svima! Danas uopće nisam mislio govoriti, 

ali Artani me je ohrabrio. Ja poštujem tebe, i tvog pokojnog oca, mi smo u istom razredu četiri 

godine. Uvek želim da imam dobre odnose sa vama. Od same činjenice da ste danas izašli i bavili 

se stvarima kojima se ne biste trebali baviti, prvo morate dokazati ovu vijest, da li je to istina ili 

ne. Možete doći i kod mene, u kabinet gradonačelnika, jer ovo nisam pročitao. Danas se prvi put 

čujem sa vama. Znam samo jedno: ne znam da li ima neki zahtjev. Reći ću vam jednu stvar, da 

nikada nisam imao posla sa Komisijom. Od trenutka kada je Komisija osnovana, ne samo da sam 

ih zvao na sastanke, tražio sam od njih da rade, tražio sam da mi ne daju haku, da sprovodim zakon. 

Znam da Komisija nema mnogo iskustva, za to sam dva puta zvao predsjednika Vladine komisije 

na sjednicu, on mu je davao pojašnjenja. Mislim da je Komisija na kraju uradila odličan posao. 

Obično, kada jedete hleb, postajete i mrvi. Možda ima grešaka i propusta, ali svi koji su tražili, 

odlukom Skupštine su uvršteni u konačnu listu, ta lista je takođe dostavljena Vladi, dostavljena je 

i MALS-u, takođe dostavljena predsjedniku Komisije za procjenu štete. Predsjednik se zajedno sa 

Komisijom bavi našim slučajem. Ako ima primjedbi, pošaljite nam ih nazad da ih dopunimo, ako 

ih nema, Komisija odlučuje o visini pomoći građanima. Što se tiče ovog slučaja, razjasnićemo ga 

sutra. Pozvaću ovdje i cijelu Komisiju, i predsjednika Komisije, i on će mi reći da li sam vršio 

pritisak na Komisiju da ide negdje ili da ne ide, ili da to manje-više cijeni. Ja sam vrlo čist po tom 

pitanju i niko me ne može optužiti u smislu procjene štete. Moram da se zahvalim Komisiji, uradila 

je izuzetno veliki posao, ovaj posao je rađen prekovremeno, čak i nedeljom i subotom, a do sada 

za ovaj rad nije dobijana naknada. Ali i mi ćemo razmišljati u ovom pravcu, ako budemo imali 

budžet, nadoknadićemo ih, jer su i oni radili prekovremeno. Hvala vam! 
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Artan Loshaj: Predsedavajući, hvala vam na poštovanju prema meni, obostrano je i u dobru i u zlu. 

Hvala ti što si mi još jednom rekao o mom pokojnom roditelju, bili ste drugovi iz razreda. Znate 

dobro, imali smo telefonski poziv još 2016. godine oko problema, za koji ste mi rekli zbog 

pokojnika da smo u vezi, možete li ublažiti situaciju? Znaš dobro, ja o tome i ne raspravljam. 

Nisam izašao kao predsednik sa njegovim ohrabrenjem, ali sam već izašao sa mnogo pitanja. 

Nisam pio kafu iz čajane ili kafića. Ovo piše na društvenim mrežama. Postavio sam pitanje, dobio 

sam odgovor, niste me pritiskali, pitam. Trebalo bi da izađete sa ovom reakcijom na početku, čak 

i ako ona ne radi na podsticanju debate. Pametni direktore, zezaš se sa mnom. Imam još jedno 

pitanje, predsedavajući. Ne, gospodine predsjedniče, vi ste odgovorili VV i još nekima od naših, 

pročitao sam vaše reakcije, pročitao sam ih. Zato sam te pitao, jer znam da ti je malo stalo do 

Fejsbuka, kao i svakom građaninu. Vi ste i predsjednik, morate odgovoriti na sve. Ja sam već 

postavio pitanje da li je tačno, rekli ste da nije tačno i zatvoreno je. Sutra ću vam reći listu, 

postaviću i pitanje, sutra će biti konačna lista koju ste predali Vladi, koju ste predali MALS-u, da 

li je ovo lista za koju smo glasali ili prema naš glas da li ste dodali i druge građane opštine Dragaš 

na listu. Ja sam postavio ovo pitanje, ti si rekao da sutra, a nisi mi dao ni drugi odgovor. O spisku 

investicija Kancelarije za povratak i zajednice, repatrijacije, ko su ljudi koji... Postavljam to još 

jednom kao pitanje, da ne ide zvanično, jer ste rekli da smo veoma transparentni. Da, nema ništa 

tajno, ko je dobio subvenciju, predsedavajući. Nije tajna da je lokalna vlast dala, centralna vlast 

dala građanima. Subvencija, ako je neko dobio 10.000 evra. Na primjer, moja žena ima biznis, a 

ja sam dobio subvenciju prije 15 godina. Molio sam od predsedavajućeg, od Komisije, da 

predsedavajući formira Komisiju, zar ne? Čak ih i gradonačelnik stavlja na listu. Kada je puknuo 

dan, Uran, ja, ti me poboljšaj, izađi, poboljšaj me. Pošto je Predsjedništvo imenovalo Komisiju, 

predsjedavajući ih je i dodao na listu, ako ih bude, o njima će se glasati. Ono što su oni rekli nije 

konačan spisak, rekao sam im sve. U svakom slučaju, hvala! Predsjedniče, možete li nam dati 

spisak sutra, da li je moguće? Misa je već zvanično prošla kroz Skupštinu do Vlade i MALS-a. On 

nam je dao spisak, ja imam taj prvi spisak, pa ćemo provjeriti ko ima pepela van tog. Znači, 

predsedniče, sutra ne pravite spisak Kancelarije za povratak i zajednice, odnosno danas me 

zvanično tražite da idem sa vašim zahtevom. Razjasnili smo predsedavajući, ja sam to tražio. Pa, 

sada kada ovo razjašnjavate, zašto mi ne date i ovu drugu listu? Ti upravljaš šefom, zar ne? 

Zvanično te preklinjem. Molio sam načelnika opštine, kao delegat, kao građanin. Ne prosim ja, 

građani, jer nisam ja ovdje Artani, ja sam građanin, ja molim u ime građanina. Tražim spisak 
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građana opštine Dragaš koji su vraćeni u poslednje tri godine, koji su dobili subvencije i kuće. 

Koliko ste ljudi vratili ovdje i koliko ljudi ostaje ovdje, koliko ste ljudi sagradili kuće, dali pčele, 

dali subvencije, gdje su, da li su danas ovdje i ko su ti ljudi. Da sumnjam - nemojte se uhvatiti u 

moje riječi, da dobro govorim - sumnjam da na toj listi ima ljudi koji su optuženi za ratne zločine. 

Jeste li razumjeli? Sumnjam, preklinjem te, kad sumnjam da si izmolio listu. Do danas ne 

sumnjam, danas imam pravo da sumnjam. Sumnja je da i mi uživamo u gospodinu Uzairu Hamzi 

- i ja sam išao u kancelariju, ali nemojte me ignorisati, jer ste mi malo ranije rekli zašto niste došli 

u kancelariju i pitali me. Ne idem u Uzairi, pitam vas. Doći ću i u kancelariju da vas pitam. I sada 

sam zvanično otišao, ja, Artan Loshaj, delegat Skupštine opštine, tražim spisak subvencionisanih, 

repatriranih. To je jednostavna stvar, to je javno, predsedniče. Direktor, kažete, kao načelnik 

opštine. Odgovoran direktno vama, novac pripada Skupštini opštine i pripada Vladi Kosova. 

Novac građana je njihov. 

Arijeta Skeraj: Hvala! Želi li još neko razgovarati sa mnom? Ako ne, vidimo se sutra na sjednici! 

Hvala vam! 


